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Trine	Hertz	
Kære Bestyrelse. 
 
Jeg stiller op til bestyrelsen og til formandsposten ved årsmødet d.29/1 2017 
 
Min interesse handler i stigende grad om organisationsarbejdet i Alternativet. 
Jeg vil derfor være med til at arbejde for, at Københavner bestyrelsen udvikler 
et åbent, kompetent og demokratisk samarbejde, med såvel de Københavnske 
medlemmer som internt i bestyrelsen.  
Jeg vil på bedste vis forsøge at opfylde bestyrelsens arbejdsopgaver således at 
medlemmerne får de bedste muligheder og rammer at arbejde ud fra. 
 
Med venlig hilsen 
Trine Hertz 
 
Stillere: 
Kåre Traberg Smidt, Birgitte Kehler, Bjarke Charlie Serritslev, Kim Hjerrild, Rolf 
Bjerre, Fanny Hermind Broholm, Rune El. Jørgensen, Maja Krogh, Jakob Gorm 
Andersen, Stine Helles, Fransiska Rosenkilde, Jacob Fuglsang, Martin Bønsvig 
Wehding, Theis Krarup Hansen, Josefine Lykkegaard, Katinka Haxthausen, 
Christian Melsen, Palle Skov, Helena Udsen, Per Zimmermann, Peter Damm-
Ottesen, Karen-Maria Stubager 
 
 
  



Rikke	Schlosser	
Hej,  
 
Jeg er lidt i tvivl om hvad i mener man skal have med i sit opstillingsgrundlag, 
men kommer gerne med lidt baggrund og motivation her; 
 
Mit navn er Rikke, jeg er født og opvokset i Kolding, men har boet i København 
siden 2009. Jeg har en bachelor i dansk og nordisk litteratur + designteori, og 
en kandidat i Management of Creative Business Processes fra CBS med 
speciale i den såkaldte ’Spillestedslov’. Jeg har erfaring med 
bestyrelsesarbejde, i første omgang som menigt bestyrelsesmedlem for 
Studenterhuset Klostret et enkelt år, dernæst som menigt bestyrelsesmedlem 
på Spillestedet Stengade 2011-2012, og de seneste 3-4 år som menigt 
bestyrelsesmedlem i den ejerforening jeg bor i. Jeg har været medlem af 
Alternativet siden november, og er blevet anbefalet at stille op af Birgitte 
Kehler Holst. 
For mere info om mig, kan i tjekke min hjemmeside 
ud: http://rikkeschlosser.dk/ommig.html 
 
Jeg stiller op fordi jeg synes det kunne være spændende at være med i det 
inderste maskinrum, og tror på at jeg kan bidrage med min viden omkring 
kulturpolitik, samt mine erfaringer fra tidligere bestyrelsesposter.  
 
Godt Nytår! 
 
De bedste hilsner,  
Rikke Schlosser 
 
Stillere: 
Dan Elhauge, Trine Hertz, Birgitte Kehler Holst, Michael Frost Jensen, Merete 
Lundsgaard, Ellen Juul Mogensen, Thorbjørn Chakravarty, Jakob Rerup 
 
 
  



Ida	Rask	
Hej, 
 
Jeg ønsker at genopstille som bestyrelsesmedlem til Københavnsbestyrelse, 
da jeg mener, jeg forsat har en masse at byde på i det forsatte arbejde for 
Alternativet i Kbh. 
 
Mvh. Ida Rask 
 
Stillere: 
Bestyrelsen;  
Martin Boserup, Lars René Petersen, Ulla Manel Berghagen, Jonas Slotorup, 
Karen-Maria Slente Stubager, Ida Blinkenberg Lidell, Liselotte Østerby, Adem 
Fajkovic, Fanny Hermind Broholm, Lotte Brodersen, Per Zimmerman, Ida 
Rytoft Rask, Theis Krarup Hansen 
 
 
  



Ida	Lidell	
Opstillingsgrundlag Ida Blinkenberg Lidell  
 
Jeg genopstiller som bestyrelsesmedlem i 2017. Da 2016 er det første år, 
bestyrelsen har eksisteret, har vi brugt mange kræfter på at finde en form, 
hvor vi både er effektive og repræsenterer Københavns medlemmer på bedste 
vis. Samtidig er det vigtigt at holde fast i Alternativets debatdogmer og 
værdier. Makkerskabsordningen er et interessant bud på ny politisk kultur i 
praksis og på en organisering, der kan give en mere mangfoldig 
bestyrelsessammensætning. Dét og de mange andre erfaringer vi har gjort os i 
bestyrelsen, vil jeg gerne arbejde videre med. Kommunalvalget forbliver en 
vigtig aktivitet, og jeg håber på muligheden for – sammen med styregruppe, 
medlemmer og kandidater – at støtte op om et fabelagtigt valg til november.  
2015-16 var jeg med til at udvikle Alternativets vision for ligestilling og 
mangfoldighed, som blev offentliggjort i september. Så i regi af Alternativet er 
det er især det politiske arbejde med søndagssaloner, PoLa’er, visionsskriv, 
PoFo-godkendelse og lancering, jeg har kendskab til.  
Personligt er jeg cand.mag. fra Københavns Universitet, arbejder med 
kommunikation og er en relativt ny amagerkaner, men har boet i København i 
13 år.  
 
Stillere:  
Bestyrelsen;  
Martin Boserup, Lars René Petersen, Ulla Manel Berghagen, Jonas Slotorup, 
Karen-Maria Slente Stubager, Ida Blinkenberg Lidell, Liselotte Østerby, Adem 
Fajkovic, Fanny Hermind Broholm, Lotte Brodersen, Per Zimmerman, Ida 
Rytoft Rask, Theis Krarup Hansen 
 
 
  



Ulla	Berghagen	
Hej Alternativet København. 
 
Så er der snart årsmøde og valg af ny bestyrelse i København. 
Jeg har valgt at genopstille til bestyrelsen og da jeg lige nu befinder mig i Den 
Dominikanske Republik, har jeg valgt at lave en opstilliingsvideo, istedet for et 
langt skriv. 
 
Kig med her...... 
 
https://youtu.be/D1R-FjwyLC4 
 
Vi ses den 29. jan til årsmødet i kbh. 
 
Grønne hilsner, Ulla 
 
Stillere:  
Bestyrelsen;  
Martin Boserup, Lars René Petersen, Ulla Manel Berghagen, Jonas Slotorup, 
Karen-Maria Slente Stubager, Ida Blinkenberg Lidell, Liselotte Østerby, Adem 
Fajkovic, Fanny Hermind Broholm, Lotte Brodersen, Per Zimmerman, Ida 
Rytoft Rask, Theis Krarup Hansen 
 
 
  



Niel-Simon	Larsen	
En bestyrelse er til for medlemmernes skyld og skal derfor være i god kontakt 
med medlemmerne i både ord og handling. Den indstilling vil jeg fremme i 
Københavns Kommuneforening, og derfor stiller jeg op.  
 
En bestyrelse skal påtage sig visse opgaver, men først og fremmest være 
sammen med medlemmerne, tale med dem om stort og småt, drikke en kop te 
eller en øl med dem og hilse på deres børn.  
 
Et bestyrelsesmedlem er ikke politisk valgt, men skal løse administrative 
opgaver. Arbejde for foreningen og kontakt til medlemmerne bør have samme 
høje prioritering, men under pres går det altid ud over kontakten. Forpersonen 
må derfor gerne og bør skrive på Facebook til medlemmerne om de sidste nye 
tiltag og overvejelser, så ingen går og spørger sig selv om, hvad de laver i 
bestyrelsen? 
 
Den nye bestyrelse må gerne eksperimentere med nye måder at være 
bestyrelse på, men kan man ikke finde på noget, der også er bedre, må 
man gøre det sædvanlig og vælge forperson, kasserer og sekretær m.fl.   
 
Om mig selv kan jeg blot sige, at jeg kender mange i Å, og mange kender mig. 
Jeg har nået den alder, hvor jeg synes, der er længe side vi har haft et 
ungdomsoprør, hvor de unge af sind kunne være med. Å er dog et positivt 
eksempel, men vi skal ned i bunden helt konkret - ikke drikke noget fra de 
multinationale, ikke forurene med tobak, spise mindre kød, købe økologiske, 
bæredygtige, lokale produkter, gøre miljøerne modstandsdygtige, føre gode 
samtaler, skrive gode oplæg og kommentarer.  
Bliver vi så nogle selvgode økofascister? Risikoen er der altid, men vi kan 
forsøge at undgå det. 
 
Kh 
Niels-Simon Larsen 
 
Stillere:  
Bestyrelsen;  
Martin Boserup, Lars René Petersen, Ulla Manel Berghagen, Jonas Slotorup, 
Karen-Maria Slente Stubager, Ida Blinkenberg Lidell, Liselotte Østerby, Adem 
Fajkovic, Fanny Hermind Broholm, Lotte Brodersen, Per Zimmerman, Ida 
Rytoft Rask, Theis Krarup Hansen 
 
 
  



Morten	Thygesen	
Hej :-) 
 
Jeg vil gerne stille op til bestyrelsen. 
 
Bh 
Morten Thygesen 
 
Stillere:  
Bestyrelsen;  
Martin Boserup, Lars René Petersen, Ulla Manel Berghagen, Jonas Slotorup, 
Karen-Maria Slente Stubager, Ida Blinkenberg Lidell, Liselotte Østerby, Adem 
Fajkovic, Fanny Hermind Broholm, Lotte Brodersen, Per Zimmerman, Ida 
Rytoft Rask, Theis Krarup Hansen 
 
 
  



Theis	Krarup	Hansen	
Theis Krarup Hansen, 40 år.  
Opstillingsgrundlag til bestyrelsen Alternativet København.  
 
Kære alle,  
 
Jeg vil gerne hermed meddele at jeg genopstiller til bestyrelsen i Alternativet 
København. Som jeg ser det, er det bestyrelsens opgave at skabe de bedst 
mulige rammer for at foreningens medlemmer kan udfolde sig og kreativt 
arbejde for Alternativets formål. Mine største forcer i den forbindelse, er et 
indgående kendskab til de formelle sider af politisk bestyrelsesarbejde, 
herunder vedtægter, og et godt strategisk overblik som gør det muligt at vise 
rettidig omhu i forhold til de opgaver og udfordringer som vil dukke op. Min 
største svaghed er desværre nok en tendens til at glemme at andre ikke 
nødvendigvis har samme viden eller indfaldsvinkel som jeg selv.  
 
Den største enkeltopgave bestyrelsen står over for i det næste år er givetvis 
kommunalvalget men jeg mener at vi trods denne store opgave internt bør 
sætte os som mål at få gjort bestyrelsens arbejde mere åbent og tilgængeligt 
for medlemmerne.  
 
Jeg er engageret i kommunalvalgsarbejdet som organisatorisk leder og har 
stor interesse for det samspil mellem kandidater, medlemmer og organisation 
som gerne skal gå op en højere enhed.  
 
Jeg kan altid kontaktes på TheisKrarupHansen@gmail.com, og vil gøre mit 
bedste for at besvare spørgsmål og henvendelser så hurtigt som muligt.  
 
Med venlig hilsen  
Theis Krarup Hansen  
 
Stillere: 
Kåre Traberg Smidt, Fabrizio Macchi D'Ottone, Per Rene Zimmermann, 
Christian Melsen, Jacob Fuglsang Mikkelsen, Rasmus Bahnsen, Kim Jerrild, 
Stine Bardeleben Helles, Birgitte Kehler Holst, Fanny Hermind Broholm, 
Franciska Rosenkilde  
 
 
 
  



Fabrizio	d’	Ottone		
Opstillingsgrundlag for Fabrizio d’ Ottone til bestyrelsen  i  Københavns 
Kommune Alternativet. 
 
Kære medlemmer af Københavns kommuneforening. 
 
Mit navn er Fabrizio Macchi d’ Ottone, jeg er 47 år, selvstændig og bor i Valby 
med min familie. 
 
Jeg stiller op til bestyrelsen i Københavns kommune, fordi jeg gerne vil være 
med til at udvikle Københavns afdeling til en mere inkluderende og aktivistisk 
organisation. 
 
Jeg har i Alternativet bidraget med: 
 

- At bygge og vedligeholde Kattesundet. 
- At  være kampagneleder for alle kandidaterne i Kbh.Omegn til FV 2015. 
- Har siddet i Storkreds Københavns bestyrelse med ansvar for oprettelse 

af kommuneforeninger, vedtægter m.m. 
- Har siddet som tovholder for Mød Alternativet. 
- I dag er jeg med i DNA gruppen, Tro- og livssynsgruppen, 

Sommerhøjskolen-gruppen og i et par KV 17 grupper. 
 

 
Jeg mener, at jeg kan bidrage med min erfaring og min passion i at opbygge 
og drive virksomheder og foreninger.  Jeg har siddet i forskellige bestyrelser, 
både i virksomheder og foreninger. Samtidig er jeg en holdspiller og en 
rutineret leder. 
 
Hvis jeg bliver valgt til bestyrelsen, vil jeg arbejde for: 
 

- At skabe en mere mangfoldig og gennemsigtig afdeling. Et København, 
hvor kreativitet og formalia smeltes sammen på en empatisk, modig, 
sjov, ydmyg og generøs måde. 

- En bedre inklusionskultur i relation til opgaver og indflydelse i 
organisationen. 

- At KV 17 gruppen og kandidaterne får en fantastisk rejse og et 
fremragende valg. 

- Flere åbne bestyrelsesmøder og lydoptagede møder. 
- Flere fredagsbarer med politiske debatter og emner, hvor vi opbygger 

og plejer de personlige relationer. 
 
Vi har, som en ung og hastig voksende organisation, en del 
udfordringer, men jeg føler mig rustet til opgaven. Jeg vil værne om 
vores aktivister, værdierne, manifestet og vedtægterne. 



I min opfattelse er tid, noget af det mest dyrebare i livet, så et kæmpe 
kram og tak til jer alle, der til dagligt bruger tid i vores bevægelse og 
andre steder for at skabe et bedre samfund. 
 
Du er meget velkommen til at kontakte mig på 
fabrizio.ottone@alternativet.dk 

 
Stillere:  
Nilas Bay, Theis Krarup, Niels Simon Larsen, Bettina Hansen, Christian Melsen, 
Rune El 
 
 
 
  



Christian	Melsen	
Christian Melsen, 39 år. 
Opstillingsgrundlag til bestyrelsen Alternativet København Kommune 
Forening. 
 
Det er en fornøjelse at melde mit kandidatur til bestyrelsen – for det har jeg 
længe haft lyst til. Med min alsidig foreningserfaring og engagement i 
Alternativet, ønsker jeg at bidrage endnu mere end jeg allerede end gør som 
frivillig. Jeg kan ligeså godt indrømme, at jeg går efter bestyrelsens mest 
spændende post – nemlig kasserer-posten! 
 
Det er her mine kompetencer, erfaringer og uddannelse er stærkest, og det 
lægger mig voldsomt på sinde, at vi har styr på vores økonomi. Derudover er 
2017 et valgår, hvor vi virkelig skal lægge os i selen for at alt går op i en 
højere enhed – også det med pengene.  
 
Jeg erkender blankt, at jeg er noget af en kontrolfreak, og ikke kan lide at 
overlade ting til tilfældighederne. Alligevel er det vigtigste, at bestyrelsen kan 
skabe rum for kreativitet og et levende samvær. Og jeg vil altid kæmpe for 
skabe et positivt og sjovt rum for alle aktive medlemmer i Alternativet.  
Kommunalpolitik ligger mit hjerte særligt nært, og derfor er jeg også 
økonomiansvarlig for kampagnen til Københavns Kommunalvalg 2017. Når vi 
brager ind i Borgerrepræsentationen, vil 2018 byde på en helt ny økonomisk 
situation for os. Vi vil nemlig modtage partistøttemidler, som let kommer til at 
være over 500.000 pr. år. Derfor skal vi være forberedt på, at vi kommer til at 
være meget bedre stillet – og det er især når man har en del penge, man skal 
være omhyggelig med deres forvaltning. 
 
Blandt mine særlige passioner er mit totale nørderi omkring vedtægter, en 
skarp indignation overfor for enhver form for mobning eller social 
undertrykkelse og en fascination af hele det gamle politiske spil og dets evige 
magtkampe – vi må gøre det anderledes! 
 
Min egen personlige yndlingsværdi er humor. Det var en anden alternativist, 
der sagde, at han synes at mine stærkeste værdier er mit mod og min 
insisterende på gennemsigtighed, hvilket jeg blev meget stolt over. Hvis jeg 
bliver valgt, vil blive jeg både blive stolt og føle mig ydmyg overfor jeres tillid. 
Og selvom rollen som kasserer også kræver påpasselighed, vil jeg også glæde 
mig til at kunne være generøs ;) 
 
Socialpolitik er det felt jeg finder mest spændende, jeg har tidligere arbejdet 
som politisk konsulent i Rådet for Socialt Udsatte. I dag er jeg ansat i 
foreningen Det Sociale Netværk, det arbejder med psykisk sårbare. Et felt jeg 
kender særdeles godt, da jeg selv er psykisk sårbar – noget jeg har lært at 



bruge som en styrke. Derfor ser jeg mig som en værdifuldt bidrag til et 
mangfoldigt kandidat felt. 
En ung organisation som vores kommer nemt til at opleve vanskeligheder, 
både konflikter og uventede udfordringer. Ingen af delene skræmmer mig og 
jeg vil til enhver tid kæmpe for at vores værdier bliver udfoldet og efterlevet – 
også i vores daglige virke. 
 
Du er meget velkommen til kontakte mig på christian.melsen@alternativet.dk  
Kærlig hilsen, 
Christian Melsen.  
 
Følgende har været så generøse at være mine stiller: 

Adem Fajkovic, Bettina Katja Hansen, Emilie Lucia Lumholt Stahlschmidt, 
Fabrizio Macchi D'Ottone, Johnny Westh, Nilas Bay-Foged, Peter Damm-
Ottesen, Rasmus Bahnsen, Tor Blaabjerg Sørensen 
 
 
 
  



Per	Zimmermann	
Kære bestyrelse, 
 
Jeg meddeler hermed min genopstilling til bestyrelsen for Alternativet 
kommuneforeningen København, ved det kommende Årsmøde den 29. januar 
2017. 
 
Mit kandidatur har baggrund i et ønske om at medvirke aktivt til 
videreudvikling af foreningen. Kommuneforeningens første år har budt på 
både små succeser og udfordringer for den nye bestyrelse og for foreningen. 
Det har overrasket mig at min mangeårige erhvervserfaring med og interesse 
for organisation og ledelse, har været gavnlig i det første år som 
bestyrelsesmedlem. Det vil jeg gerne bidrage yderligere, og mere fokuseret, 
med i bestyrelsen 2017; at optimere organisations- og ledelses forhold i 
foreningen. 
 
Udover at være nuværende bestyrelsesmedlem, har jeg i det forgangne år 
været aktiv i KV17 sammenhænge, særligt som tovholder i arbejdsgruppen ‘Ny 
Politisk Kultur’ (som indbefatter; ny politisk kultur, involverende demokrati, 
samt administration & forvaltning). 
 
Jeg vil gerne uddybe begrundelsen for mit kandidatur yderligere senere. 
 
Stillere: 
Bestyrelsen;  
Martin Boserup, Lars René Petersen, Ulla Manel Berghagen, Jonas Slotorup, 
Karen-Maria Slente Stubager, Ida Blinkenberg Lidell, Liselotte Østerby, Adem 
Fajkovic, Fanny Hermind Broholm, Lotte Brodersen, Per Zimmerman, Ida 
Rytoft Rask, Theis Krarup Hansen 
 
 
 
  



Magnus	Harald	Haslebo	
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Stillere: 
Bestyrelsen;  
Martin Boserup, Lars René Petersen, Ulla Manel Berghagen, Jonas Slotorup, 
Karen-Maria Slente Stubager, Ida Blinkenberg Lidell, Liselotte Østerby, Adem 
Fajkovic, Fanny Hermind Broholm, Lotte Brodersen, Per Zimmerman, Ida 
Rytoft Rask, Theis Krarup Hansen 
 



Vilhelm	Stamp	Nordahl	Møller	
 
”Kommunalpolitik er altid lidt kedeligt” hørte jeg engang en bekendt sige – 
Hvorfor dog det? Kommunalpolitik er vores hverdag, vores biblioteker, 
institutioner, parker og meget mere. Kommunalpolitik giver de individuelle 
lokalområder medbestemmelse for, hvordan deres by skal udvikle sig, og 
denne indflydelse strækker sig fra alt mellem folkeskoler, til søen i vores 
lokale park. Og jeg har en dyb tro på, at alternativet vil kunne bidrage positivt, 
i alle disse beslutninger. For vi tør at tænke anderledes, fordi vi forstår 
nødvendigheden af at ændre sig, når verdenen gør det samme. Derfor er der 
brug for os, og derfor vil vi få et skidegodt valg! Og jeg er sikker på, at jeg kan 
give et bidrage hertil. 
 
Stillere: 
Bestyrelsen;  
Martin Boserup, Lars René Petersen, Ulla Manel Berghagen, Jonas Slotorup, 
Karen-Maria Slente Stubager, Ida Blinkenberg Lidell, Liselotte Østerby, Adem 
Fajkovic, Fanny Hermind Broholm, Lotte Brodersen, Per Zimmerman, Ida 
Rytoft Rask, Theis Krarup Hansen 
 
 
  



Martin	Boserup	
 
Kære medlemmer 
 
I december indsendte Lars og jeg vores opstillingsgrundlag for at genopstille 
til forpersonsposten og fortsætte med al det arbejde, der stadig skal laves. I 
mellemtiden har Lars dog af forskellige grunde set sig nødsaget til at trække 
sig. Det er ærgerligt, for vi havde et rigtig godt makkerskab, som har været en 
styrke. Jeg har dog fuld forståelse og respekt for Lars’ beslutning. 
 
Derfor kommer der nu et opstillingsgrundlag kun for mig.  
 
Siden den 16. maj 2016 har jeg sammen med Lars været forperson for 
Alternativet København. Det er et spændende arbejde, som jeg gerne vil 
fortsætte med. Jeg tror på, at det er en styrke med noget kontinuitet i 
bestyrelsen, så det hele ikke skal starte forfra. Jeg ved, at jeg har meget mere 
at byde ind med, end det jeg allerede har vist de forgangene otte måneder. 
 
Om mig ultrakort  
I Alternativets ånd vil jeg nævne nogle fordele og ulemper ved mig selv: 
Fordele 

- Mange års ledelseserfaring bl.a. også med bestyrelsesarbejde 
- Godt humør og humor (måske er min dårlige humor en ulempe?) 
- Ser sammenhænge, muligheder og er arbejdsom. 
- Løsningsorienteret 

 
Ulemper 

- Hvis en uddeleregeret opgave ikke løses, har jeg en tendens til at selv 
påtage mig den, hvilket kan medføre, at det ligner, at jeg kører sololøb. 
Desuden kan jeg let få for mange opgaver på den måde. 

- Måske dårlig humor… 
- Skærer ikke altid tidligt nok igennem. 

 
Om bestyrelsesarbejdet 
For mig er der to meget vigtige spor i 2017: 
 
KV17 
Det ene er kommunalvalget i november og alle de forberedelser og alt det 
arbejde der ligger forud, under og efterfølgende. Jeg vil arbejde for, at vi får 
den bedste periode fra nu og frem til valget, under valget og efter valget – alle 
der har lyst til at bidrage på den ene eller anden måde skal have mulighed for 
det. Vi har en reel mulighed for at få stor indflydelse på politikken i 
København efter den 21. nov. 2017. Forud ligger der et stort arbejde og 
efterfølgende et endnu større arbejde – det vil jeg meget gerne være med til 
at skabe et godt og solidt fundament for. 



 
Foreningen 
Det andet er vores forening og alle de gode kræfter, initiativer, idéer og viljer, 
der er i den. Jeg vil arbejde for, at Alternativet København ikke kun er Åbenrå 
men alle vores bydelene. Det er vigtig, at vi får vores bydele gjort gode og får 
skabt de bedste rammer for medlemmer på tværs af kommunen til at 
engagere sig og arbejde ud fra. Der er et kæmpe potentiale i vores bydele, 
som vi endnu ikke har fået i spil i det omfang, det er muligt Det vil jeg meget 
gerne hjælpe med at få gjort, så vi har en stor sammenhængende forening, der 
kan få Alternativets værdier og idéer på dagsordenen over hele kommunen. 
 
Alternativet skal ud at være repræsenteret i alle vores lokaludvalg (fra feb. 
2018), gerne mere flere poster end blot partiposten, og deltage så meget som 
muligt i det lokale, samt dele viden og erfaringer på tværs af bydelene.  
 
Udover de to spor er der selvfølgelig også alt det, der bare opstår i løbet af 
året plus tilbagevendende begivenheder så som; sommerpicnic, pride, 
kulturnat, etc. 
 
Jeg vil gerne være bannerførere for - og tror på, at mine erfaringer, viden og 
væremåde kan bidrage positivt til - ovenstående. 
 
Har du/I spørgsmål så tøv ikke med at skrive eller ringe - som I allerede gør J 
 
Alt det bedste 
Martin 
 
 
 
Stillere: 
Bestyrelsen;  
Martin Boserup, Lars René Petersen, Ulla Manel Berghagen, Jonas Slotorup, 
Karen-Maria Slente Stubager, Ida Blinkenberg Lidell, Liselotte Østerby, Adem 
Fajkovic, Fanny Hermind Broholm, Lotte Brodersen, Per Zimmerman, Ida 
Rytoft Rask, Theis Krarup Hansen 
 
 


